



Approval Date	
Registration Number	

CR
21-23

教練註冊表格 COACH REGISTRATION FORM

相片 Photo (只適用於新申請者) (FOR NEW APPLICANT ONLY)

請在適當括號內加上“✓”號。
Please “✓” as appropriate.

本輪註冊有效期由2021年3月21日至2023年3月20日。申請期由2021年1月1日至3月1日止。 This batch of registration is valid from 21/03/2021 to 20/03/2023. Application period is from 01/01 until 01/03/2021.	註冊類別 TYPE: <input type="checkbox"/> 首次註冊 First-time Registration (港幣叁佰元正 HKD 300) <input type="checkbox"/> 續期註冊 Renewal Registration (港幣壹佰元正 HKD 100)	*註冊編號 Registration Number <table border="1" style="width: 100%; height: 20px;"> <tr> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> <td style="width: 15%;"></td> </tr> </table>							
註冊級別 CLASS: <input type="checkbox"/> 初級教練 Junior Coach <input type="checkbox"/> 高級教練 Senior Coach	*只適用於續期註冊 *ONLY FOR RENEWAL								

甲、個人資料 Personal Information (請用正楷清楚填寫。資料不全者恕不受理。Please write in BLOCK letter, Incomplete application form will NOT be accepted.)

申請者姓名 (須與身份證相符): (中文) _____ (英文) _____
 Name of Applicant (as in HKID) (Chinese) (English)

別名: _____ 性別: 男 / 女 出生日期: _____ 年 _____ 月 _____ 日
 Nick Name Gender M F Date of Birth Year Month Day

身份證號碼: _____ () 國籍: _____ 手提電話: _____
 HKID Number Nationality Mobile Number

電郵地址: _____ 緊急聯絡人: (姓名) _____ (電話) _____
 E-mail Address Emergency Contact (Name) (Call No.)

郵寄地址: _____
 Mailing Address

教育程度: 小學或以下 中學 大專或以上 鏢齡: _____ 可用語言授課: 廣東話 普通話 英語 其他: _____
 Education Darts Age Coaching Language Cantonese Putonghua English Others

*首次申請或更改個人資料者，需連同身份證副本及三個月內之有效住址證明一併遞交。
 For new applications or change of particulars, a copy of IDENTITY DOCUMENT and RECENT ADDRESS PROOF within last three months MUST be attached with this form.

乙、飛鏢教學/比賽經驗 Darts Coaching/Competition Experience (請按時序列出最具代表性的五項經驗。Please list the five most significant experience in order.)

日期 (日/月/年) Date (DD/MM/YYYY)	課程/活動/賽事名稱 Course/Event / Competition Name	主辦機構 Organizing Committee	職位/成績 Position / Result	證明文件* Documentary Proof
				<input type="checkbox"/> 有 Yes <input type="checkbox"/> 沒有 No
				<input type="checkbox"/> 有 Yes <input type="checkbox"/> 沒有 No
				<input type="checkbox"/> 有 Yes <input type="checkbox"/> 沒有 No
				<input type="checkbox"/> 有 Yes <input type="checkbox"/> 沒有 No
				<input type="checkbox"/> 有 Yes <input type="checkbox"/> 沒有 No

*提交教練註冊表格時，敬請附上以上五項經驗之證書或其他證明文件副本作參考用途。如有需要，本會可要求出示正本以供查核。
 Please attach your certificates or other documentary proofs with this application form for our reference. If HKDFA might request for original copies for verification if necessary.

丙、聲明 Declaration

本人聲明 I declare that :

1. 本人之身份合乎香港飛鏢聯合總會釐定之教練身份。本人提供上述之資料出於自願，並證實所填資料正確無訛。本人清楚明白香港飛鏢聯合總會有權拒絕接納本人之申請而無需給予任何原因。
I hereby acknowledge and confirm that I am a qualified coach as defined by the Hong Kong Darts Federation. The information which I am required to disclose in this application is voluntary. I warrant that the information provided aforesaid is true, correct and complete. I understand that Hong Kong Darts Federation may refuse to accept this application without giving any reason therefore.
2. 本人承諾遵守香港飛鏢聯合總會的會章、規則及教練守則，並清楚明白若本人違反有關條例及守則，將會受到紀律懲處。
I hereby undertake to be abided by all rules and regulations of the Hong Kong Darts Federation and understand that violation of any rules will be subject to the disciplinary action imposed by the Hong Kong Darts Federation.
3. 本人願意將姓名及有關資料刊登於香港飛鏢聯合總會網站上，並同意香港飛鏢聯合總會將有關資料只作處理教練註冊申請、統計、日後聯絡及活動意見調查之用。本人授權主辦機構在活動期間為本人拍照、錄影，並可使用任何照片、影片或任何其他活動紀錄作任何合法用途而無須向本人付款或賠償。本人明白如欲更改或查詢已申報的個人資料，可向香港飛鏢聯合總會秘書處作出書面申請。
I wish to post my name and related information on HKDFA website and agree that the information provided will only be used for coach registration, future contact purpose and opinion survey by HKDFA. I hereby authorized the Organizer to photograph / record me during the Competition / Event and to use any photograph, video or any other forms of record of me for any lawful purposes without having to make neither payment nor compensation to me. I understand that for correction of or access to personal data after submission of this form should be made in writing to the HKDFA office.
4. 據本人所知所信，本人確認沒有在香港曾被定罪任何刑事的性罪行。
To the best of my knowledge and belief, I confirm that I do not have any criminal conviction in Hong Kong of any sexual offence.

以下簽名證明本人已閱讀、符合及同意所有列於此表格上的條件及聲明。

I certify that I agree to all the terms, conditions and disclosures on this Application Form.

日期 (日/月/年)
Date (DD/MM/YYYY)

簽署人姓名 (正楷)
Name of Signatory (BLOCK Letters)

申請人簽署
Applicant's Signature

注意事項 Important Notes

1. 申請新註冊成為香港飛鏢聯合總會 2021-2023 年度 (2021 年 3 月 21 日至 2023 年 3 月 20 日) 之教練，須於 2021 年 1 月 1 日至 2021 年 3 月 1 日下午 5 時正前親身或郵寄遞交所需文件至香港飛鏢聯合總會秘書處，地址為香港九龍尖沙咀力寶太陽廣場 9 樓 903 室，辦公時間為星期一至五上午十時正至下午六時正，星期六、日及公眾假期休息，郵寄信封請註明「香港飛鏢聯合總會 收 (教練註冊表格)」。
New Applicants who apply for registration as coaches with the HKDFA for the year 2020-2022 (21 MAR 2021- 20 MAR 2023) should submit required documents to the HKDFA office, from 1 JAN 2020 to 1 MAR 2020 17:00 in-person or by mail to RM903, 9/F, LIPPO SUN PLAZA, TST, KLN. Opening hour is on 10:00-18:00 (Mon-Fri); closed on Saturday, Sunday and public holidays. Please specify "To: HKDFA (Coach Registration Form)" on the mailing envelope.
2. 申請者須聯同有關註冊費用的 (1) 支票 或 (2) 付款證明 與申請表一併遞交。(1) 支票抬頭請書「香港飛鏢聯合總會有限公司」，並於支票背面寫上申請者姓名及聯絡電話；(2) 若以銀行轉帳或轉數快形式，請附上入數紙正本或付款紀錄截圖以供參考。
Applicants MUST attached (1) cheque or (2) payment proof of the registration fee and sent together with this form. (1) Cheque payable to "Hong Kong Darts Federation Company Limited" and write down the name and contact number of the applicant.; (2) If the fee is paid via bank transfer or FPS, please attach the original copy of bank-in slip or the screen capture of payment record for our reference.

首次註冊所需文件 Documents for First-time Registration	續期註冊所需文件 Documents for Renewal Registration
<input type="checkbox"/> 已填妥並簽署之申請表格 Completed and signed Application Form	<input type="checkbox"/> 已填妥並簽署之申請表格 Completed and signed Application Form
<input type="checkbox"/> 申請人之身分證明文件副本 Applicant's HKID Copy	<input type="checkbox"/> 申請人之身分證明文件副本 (如需更新個人資料) Applicant's HKID Copy (Only if personal information is updated)
<input type="checkbox"/> 申請人之過去三個月內有效住址證明 Applicant's recent address proof within last three months	<input type="checkbox"/> 申請人之過去三個月內有效住址證明 (如需更新郵寄地址) Applicant's recent address proof within last three months (Only if mailing address is updated)
<input type="checkbox"/> 申請人五項經驗之證書或其他證明文件副本 Applicant's certificates or other documentary proofs	<input type="checkbox"/> 申請人各項經驗之證書或其他證明文件副本 (如需更新五項經驗) Applicant's certificates or other documentary proofs (Only if experience are updates)
<input type="checkbox"/> 港幣叁佰元正之支票或其他付款證明 Applicant's cheque or other payment proofs for HKD 300	<input type="checkbox"/> 港幣壹佰元正之支票或其他付款證明 Applicant's cheque or other payment proofs for HKD 100